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Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg 

Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg har d. 4. april 2017 stillet følgende 
spørgsmål nr. 7 (L 151) til børne- og socialministeren, som hermed besvares. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL). 

Spørgsmål nr. 7: 

”Vil ministeren uddybe om den planlagte evaluering af tilkøbsloven vil indeholde do-
kumentation for udviklingen i de kommunale serviceniveauer og faktiske visitation af 
socialpædagogisk bistand og ledsagelse til ferie både før og efter lovens ikrafttræ-
den?” 

Svar: 

De indholdsmæssige rammer for evalueringen, som skal foretages i 2019, er endnu 
ikke fastlagt, men umiddelbart forestiller jeg mig en kvalitativ undersøgelse, hvor der 
bl.a. i interviews med beboere, pårørende og personale på døgntilbuddene vil blive 
spurgt ind til, om der kan mærkes en ændring i serviceniveau og visitation. Det vil ikke 
være muligt at fastlægge en baseline for kommunale serviceniveauer, som der kan 
måles kvantitativt ud fra. 
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